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Bättre efterlevnad av åldersindelning i ungdomsserierna

Bakgrund

I ungdomsseriernaharvi i dagsläget en alltför ojämn åldersfördelning. Detta trots att serierna i

utgångsläget ska vara åldersindelade. Bakgrunden till detta kan variera. Det kan vara allt från att ett

lag anmälersig till en högre serie för att de upplever sig behöva ett bättre motstånd eller att de med

hjälp av frikostiga dispenser spelar kvar i en lägre serie. Ett försök till nivåanpassning som lätt kan bli

aningens skevt. Åldersindelningen är inte perfekt och kommeraldrig att vara det men att godtyckligt

försöka nivåanpassa fungerarinte och blir allt för sårbart på många sätt. Nivån på ett lag kan variera

stort mellan säsonger. På en sommarkan det försvinna tre spelare, två tillkomma och vissa växer en

decimeter. Sedan går det inte att komma ifrån att om lagen själva ska nivåanpassa kan egennyttan

kommaatt styra i väldigt stor utsträckning.

Förslagtill beslut

Vi yrkar på en striktare åldersindelning i serierna där lagens egna inflytande är minimalt. Förbundet

ska dela in serierna efter åldern på majoriteten av spelarna i laget. Denna indelning ska sedan följas

upp innan seriestart och utvärderas. Vi föreslår tävlingskonferensen att besluta enligt förslaget.
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